

## Информация

---

### СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2020, № 4 (36)

---

### «SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2020, № 4 (36)



**РОМАНОВА Евгения Сергеевна** — доктор психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой общей и практической психологии, заведующая лабораторией социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

**ROMANOVA Evgeniya Sergeevna** — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of general and practical psychology, Head of the Laboratory of Social-and-Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



**РЫЖОВ Борис Николаевич** — доктор психологических наук, профессор. Профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва (Россия).

**RYZHOV Boris Nikolayevich** — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



**СОМОВА Наталья Геннадьевна** — директор Московского областного центра реабилитации инвалидов, Королёв (Россия).

**SOMOVA Natalya Gennadievna** — Director of the Moscow Regional Center for the Rehabilitation of the Disabled, Korolev (Russia).

E-mail: Somovang@mail.ru



**КРУГЛОВА Елена Александровна** — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры непрерывного психолого-педагогического образования Ивановского государственного университета, Иваново (Россия).

**KRUGLOVA Elena Aleksandrovna** — PhD in Psychology, Associate Professor. Associate Professor of the Department of Continuous Psychological and Pedagogical Education, Ivanovo State University, Ivanovo (Russia).

E-mail: kruglo-e@mail.ru



**ПОПЕЛЬ Нина Валерьевна** — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры непрерывного психолого-педагогического образования Ивановского государственного университета, Иваново (Россия).

**POPEL Nina Valerievna** — PhD in Psychology, Associate Professor. Associate Professor of the Department of Continuous Psychological and Pedagogical Education, Ivanovo State University, Ivanovo (Russia).

E-mail: ninel@mail.ru



**ЕСЬКОВ Константин Николаевич** — кандидат биологических наук, научный сотрудник отдела психофизиологии, нейрофизиологии и психофизиологии деятельности оператора Института медико-биологических проблем РАН, Москва (Россия).

**ESKOV Konstantin Nikolaevich** — PhD in Biology, Research Associate of the Department of Psychophysiology, Neurophysiology and Psychophysiology of Operator Activity of the Institute of Biomedical Problems of the Russian Academy of Sciences, Moscow (Russia).

E-mail: [eskov@imbp.ru](mailto:eskov@imbp.ru)



**ФИЛЯСОВА Юлия Анатольевна** — кандидат филологических наук, доцент. Доцент кафедры педагогики и психологии Санкт-Петербургского университета технологий управления и экономики, Санкт-Петербург (Россия).

**FILYASOVA Yulia Anatolyevna** — PhD in Philology, Associate Professor. Associate Professor of the Department of pedagogy and psychology at St. Petersburg University of Management Technologies and Economics, St. Petersburg (Russia).

E-mail: [phill.yield@gmail.com](mailto:phill.yield@gmail.com)



**КАРПОВ Алексей Борисович** — кандидат психологических наук. Магистр делового администрирования. Директор департамента организационного развития и персонала НПФ «Материя Медика Холдинг», Москва (Россия).

**KARPOV Alexey Borisovich** — PhD in Psychology, Executive Master of Business Administration (EMBA). Head of organizational development and human resources department NPF “Materia Medica Holding”, Moscow (Russia).

E-mail: [karpovab@yandex.ru](mailto:karpovab@yandex.ru)



**СМИРНОВА Маргарита Вячеславовна** — старший менеджер по персоналу НПФ «Материя Медика Холдинг», Москва (Россия).

**SMIRNOVA Margarita Vyacheslavovna** — senior HR manager NPF “Materia Medica Holding”, Moscow (Russia).

E-mail: [khokhlovamv@gmail.com](mailto:khokhlovamv@gmail.com)



**ГОРБУНОВА Ирина Викторовна** — директор лицея № 9 г. Перми, аспирант кафедры психологии образования Института психологии Уральского государственного педагогического университета, Екатеринбург, Пермь (Россия).

**GORBUNOVA Irina Viktorovna** — Director of the Lyceum № 9 of Perm, graduate student of the Department of Educational Psychology of the Institute of Psychology of the Ural State Pedagogical University, Yekaterinburg, Perm (Russia).

E-mail: [gorbunova-priemnaya@mail.ru](mailto:gorbunova-priemnaya@mail.ru)



**АРТАМОНОВА Елена Романовна** — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры общей и педагогической психологии Владимирского государственного университета имени А. Г. и Н. Г. Столетовых, Владимир (Россия).

**ARTAMONOVA Elena Romanovna** — PhD in Psychology, Associate Professor. Associate Professor at the Department of General and Educational Psychology of the Vladimir State University named after A. G. and N. G. Stoletovs, Vladimir (Russia).

E-mail: [art1960.2@yandex.ru](mailto:art1960.2@yandex.ru)



**ЛОБАНОВ Евгений Валерьевич** — аспирант Московского государственного медико-стоматологического университета имени А. И. Евдокимова, Москва (Россия).

**LOBANOV Evgeniy Valeryevich** — postgraduate student at the A. I. Yevdokimov Moscow State University of Medicine and Dentistry, Moscow (Russia).

E-mail: [lobanov.evg@inbox.ru](mailto:lobanov.evg@inbox.ru)



**ИВАНОВ Денис Васильевич** — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

**IVANOV Denis Vasilievich** — PhD in Pedagogical Sciences. Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: [ivanovdirkutsk@yandex.ru](mailto:ivanovdirkutsk@yandex.ru)